
Usnesení členské schůze Beagle Clubu ČR, konané 19.11.2022 

Dne 19.11. 2022  v penzionu Sedlácký Dvůr, Jiřice 26 na náhradní členské schůzi Beagle Clubu ČR 

byly projednány a schváleny nebo neschváleny následující body: 

1/ Členská schůze schválila jednací řád  
2/ Členská schůze schválila mandátovou komisi 
3/ Členská schůze schválila návrhovou komisi 
4/ Členská schůze schválila zapisovatele 
5/ Členská schůze schválila program členské schůze 
6/ Členská schůze vzala na vědomí shrnutí činnosti a hospodaření klubu za uplynulý rok 
7/ Členská schůze byla seznámena s informačním systémem, databází psů a jejími funkcemi 
8/ Členská schůze neschválila Změnu chovatelských podmínek – návrh č. 1 
9/ Členská schůze schválila Změnu chovatelských podmínek – návrh 2: 
Vyjmutí bodu 15 z Chovatelských podmínek. 
10/ Členská schůze neschválila návrh 3 Změny chovatelských podmínek. 
11/ Členská schůze schválila návrh č. 4 Změny chovatelských podmínek. 
Fena může mít dva vrhy……. maximální počet vrhů na jedné feně za její život jsou 4. 
12/ Členská schůze schválila protinávrh k návrhu číslo 6, který byl stažen. Změna chovatelských 
podmínek. 

Nový bod chovatelských podmínek: První krytí feny se smí uskutečnit ve věku 24 měsíců.  
13/ Členská schůze neschválila návrh č. 2 Podmínek zařazení do chovu Zrušení povinného 
genetického profilu. 
14/ Členská schůze schválila Návrh č. 3 doplnění bodu č. 7 Podmínek zařazování do chovu. Měření 
výšky jen rozhodčím exteriéru. 
15/ Členská schůze neschválila návrh č. 4 změny STANOV. 
16/ Členská schůze neschválila návrh č. 5 změny STANOV. 
17/ Členská schůze neschválila návrh č.2 OSTATNÍ - vypracovat nový kárný řád, který by obsahoval 
peněžité postihy. 
18/ Členská schůze ukládá výboru uspořádání mimořádné členské schůze k projednání požadavků 
týkajících se iniciativy Bígl v nouzi. 
19/ Členská schůze ukládá výboru ve spolupráci s právníky vypracování nového znění Kárného řádu 
do příští řádné schůze. 
 
 
Zapsala: Eva Fischerová 

 

Ověřili: Zuzana Schejbalová, Alice Čančíková,  Ivana Kubátová 

 

Usnesení bylo schváleno 14 hlasy z přítomných 14 členů.  


